
Fra: sis-anne <sis-anne@online.no> 
Sendt: torsdag 20. september 2018 14:11 
Til: Bente Kopperdal Hervik 
Emne: Re: 18/13723 Klage vedkomande tilskot til Sæbø ungdomslag 
 

Hei! 

Vi vil utsette gjennomføringen til 2019. Og trekker derfor klagen tilbake.  

 

Vil det si at vi utsetter hele tilbake rapporteringen til 2019, eller kun for det resterende 

beløpet? 

 

Mvh Sissel Borgund Johannessen 

 

 

 
Sendt fra min Samsung Galaxy-smarttelefon. 

 

-------- Opprinnelig melding -------- 

Fra: Bente Kopperdal Hervik <bente.kopperdal.hervik@radoy.kommune.no>  

Dato: 20.09.2018 13:47 (GMT+01:00)  

Til: "'sis-anne@online.no'" <sis-anne@online.no>  

Emne: 18/13723 Klage vedkomande tilskot til Sæbø ungdomslag  

 

Sjå vedlagte saksdokument 
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